
  
 

 
 

Protokół nr 12/2025 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 17 marca 2025 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.33 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 17 lutego 2025 roku. 
3. Analiza działalności Książnicy Płockiej w zakresie prowadzonej działalności i ponoszonych 
kosztów – porównanie 2023 i 2024 roku (liczba czytelników, koszty związane z zakupami, 
wydarzenia: rodzaj, koszty i liczba uczestników). 
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, mam informację, że możemy rozpoczynać. Wprawdzie jeszcze minuta, ale już 
zapraszam szanownych Państwa radnych na miejsca. Jeszcze minuta. Witam Państwa bardzo 
serdecznie na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Zanim rozpoczniemy posiedzenie proszę  
o sprawdzenie listy obecności, aby potwierdzić kworum. Pan radny Milewski zgłosił, że będzie 
głosował dzisiaj ręcznie, ale mamy komplet, sześć osób obecnych.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. Szanowni Państwo, przejdziemy do przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem dzisiejszego porządku obrad?” 
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Sześć osób za 
przyjęciem. Bardzo dziękuję. Kolejny punkt, drugi: przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej z 17 lutego 2025 roku.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 17 lutego 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Jeśli nie ma 
uwag do tego protokołu to moje pytanie kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 
protokołu?” 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 11/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Sześć osób za. 
Bardzo dziękuję. W punkcie trzecim mamy analizę działalności Książnicy Płockiej w zakresie 
prowadzonej działalności i ponoszonych kosztów – porównanie 2023 roku i 2024; liczbę 
czytelników, koszty związane z zakupami, wydarzenia: rodzaj, koszty i liczba uczestników.” 
 
Ad pkt. 3 
Analiza działalności Książnicy Płockiej w zakresie prowadzonej działalności  
i ponoszonych kosztów – porównanie 2023 i 2024 roku (liczba czytelników, koszty 
związane z zakupami, wydarzenia: rodzaj, koszty i liczba uczestników). 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję za przygotowanie obszernego materiału. Są przedstawiciele… Panie przedstawicielki 
książnicy. Jeżeli macie Państwo jakieś pytanie do tego materiału to bardzo proszę  
o zadawanie pytań. Nie widzę. Nie ma pytań. Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, nie jest to 
temat sesyjny… Jest jakieś pytanie jednak, Panie radny? Nie?” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Mówię Paniom, że wszystko wiadomo.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Wszystko 
wiadomo, tak, dokładnie. Na bieżąco jesteśmy informowani i widać Państwa bardzo…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: [głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Nie, w tą 
stronę chyba bym nie szła, Panie radny. Myślę, że jest inaczej jednak. Serdecznie dziękuję za 
przybycie i za materiały. Ponieważ nie jest to temat sesyjny, więc nie wymaga głosowania  
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z naszej strony.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Czy  
w sprawach różnych macie Państwo jakieś pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę.” 
 
Ad pkt. 5 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Zatem 
pozostaje mi zakończyć dzisiejsze posiedzenie. Szanowni Państwo, bardzo dziękuję. Jesteśmy 
bardzo ekspresowi.” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Ale to 
wszystko zależy od całego zespołu, więc… Ja tu tylko prowadzę. Dziękuję Państwu bardzo 
serdecznie.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  

/-/ Marta Krasuska 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


